
Verslag vergadering RvB Sportraad Aartselaar op 13/12/2021 (via Teams) 

 

Aanwezig: Maria Verbeeck, Frank Baart, Maria De Ridder, Valérie Engelbrecht, Anita Braeckmans, Pascal 
Declerck, Bart Lambrecht. 

Verontschuldigd: Harry Gijbels, Luc De Rechter, Gunther Crauwels 

Afwezig:  

 

Schepen Bart Lambrecht en Pascal Declerck lichten de verschillende reglementen i.v.m. de juridische 
structuur van het nieuwe zwembad toe, zodat de RvB zijn advies kan geven. 

1 )  Statuten Interlokale Vereniging Dok-3: 
Wordt overlopen. 
Advies: positief. 
 
2 ) Huishoudelijk reglement Interlokale Vereniging Dok-3: 
Wordt overlopen. 
Frank Baart: Zullen de verslagen van de beheerscommissie openbaar zijn? Antwoord: ja. 
Advies: positief. 
 
3 ) Overeenkomst zwemwater met de gemeenten Schelle, Rumst en Boom binnen de ILV Dok-3: 
Dit is enkel met betrekking tot het schoolzwemmen. 
Wordt overlopen. 
Advies: positief. 
 
4 ) Interne reglement intergemeentelijk zwembad Dok-3 2021: 
Wordt overlopen. 
Maria Verbeeck: Hoe is de regeling omtrent mensen die privélessen geven? Antwoord: zij dienen een aanvraag te 
doen. 
Advies: positief. 
 

Frank Baart: SVAZ heeft aan het college een voorstel geformuleerd betreffende de tarifering. Is hier rekening mee 
gehouden? Antwoord: Jawel, het college heeft dit integraal toegelaten. 

Planning verhuis: Vermoedelijk wordt 15 of 16 januari de laatste dag dat er nog zal gezwommen kunnen worden. 
Dan zal minstens voor één à twee weken alles sluiten. Eind januari of begin februari hopen wij het nieuwe zwembad 
te kunnen openen. Dit is wel een voorzichtig voornemen. 

De officiële opening hopen we te kunnen plaats vinden op 19 februari, maar alles zal ook afhangen van wat we op 
dat moment kunnen en mogen doen wegens de corona. Het blijft koffiedik kijken. 

5) Corona-subsidies fase 3: 

Schepen Bart Lambrecht en Pascal Declerck lichten de laatste corona subsidies toe, zodat de RvB zijn 
advies kan geven. 

Is gebaseerd op een bevraging van de sportclubs en besproken in de stuurgroep. 
Frank Baart: wil Bart en Pascal bedanken voor deze gedetailleerde uitleg en de gemeente bedanken voor de extra 
subsidies. 
Advies: positief. 
 
6) Werkingssubsidies 2022: 
Het voorstel is om op dezelfde manier als vorig jaar te werk te gaan. Geen dossier binnen brengen en uitkering van 

dezelfde subsidie. 

 
 



7) Algemene vergadering van de sportraad 13/1/2022: 

Gezien de huidige corona-situatie wordt er beslist om de AV uit te stellen tot een later moment. 

 

Voor het verslag, 

Anita Braeckmans 

secretaris sportraad Aartselaar 

 

 

 


